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RESUM REUNIÓ TAULA BARRIS BAIXA DENSITAT I DISSEMIN ATS 

 

17 de novembre de 2021 a les 18.30 h. Casal Cívic Can Palet de Vista Alegre 

Assistents:  

Anna Mª Rodríguez Vargas . AV habitatges del MOPU 

Raúl Jiménez . AV Can Palet de Vista Alegre 

Isabel Prieto Paredes. AV Les Martines 

Javier Carrobé Capella . AP Vista Alegre 

Cristina Fernández Gibert . AP Bon Aire Residencial 

Joanna Egea González. AV Can Gonteres 

Jennifer Sánchez Hernández. AV El Molinot 

Jose Luis Charles Gracia. AV Font de l'Espardenyera 

Angel Moreno López. AV Torres Can Parellada 

Manuel Ramírez Cañadas. AV habitatges del MOPU 

Diego López. AV Can Palet de Vista Alegre 

Encarnación Hervias Gálvez. AV Les Martines 

Mercè Martí Arolas. APV de Les Fonts 

Excusats:  

Sergi Parra Vega. Can Carbonell 

Rafael Carreras Gullén. Els Pinetons 

Mª José González Osuna. AV Can Parellada per la Unitat del Nostre Barri 

Gabriel Zafra Calero. Nova Associació de Veïns de Can Parellada 

Núria Marín Garcia, regidora Districte II 

Cristina Álvarez Guerrero, responsable tècnics/ques coordinadors/es de districte 

Eva Magaña González, directora del Programa de Territori, Districtes i Atenció Ciutadana 

Representants de l'Equip de Govern:  

Noel Duque Alarcón, regidor/a d'Estructura Territorial, Districtes i Equipaments que n’exercirà la 
Presidència, i regidor del Districte VI.  

Núria Marín Garcia, regidora Districte II 
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Jennifer Ramírez Porras, regidora Districte IV 

Xavier Fernández Rivero, regidor Districte V 

Miguel Ángel Moreno Félix, regidor Districte VI 

Representants tècnics municipals:  

Roser Ortega Aldea, coordinadora Districte II 

M.ª Ángeles Bejarano Trujillo, coordinadora Districte IV 

Isabel Fernández Lázaro, coordinadora Districte V 

Eva Gou Quintana, coordinadora Districte VI 

Antonia Fernández Pérez, coordinadora Districte VII 

Miquel Pérez Almudaina, director de l'àrea d’Estructura Territorial i Atenció Ciutadana 

Anna Crispí Sucarrats, Director/a de serveis de medi ambient 

Margarida Rodríguez Asenjo, Cap del servei de recursos naturals i sostenibilitat 

Ordre del dia:  

1.  Aprovació de l’acta anterior  
2.  Activitats de Dinamització 
3.  Informació de l’Anella Verda 
4.  Proposta metodològica 
5.  Precs i preguntes 
 
Desenvolupament de la sessió:  
 
El Regidor de  Serveis Socials i Ocupació, Benestar animal, Estructura Territorial, Districtes i 
Equipaments dóna la benvinguda als participants i passa al primer punt de l'ordre del dia on 
s'aprova l'acta de la sessió anterior del 14 de juliol del 2021. 
 
Es passa al segon punt de l'ordre del dia, Activitats de Dinamització. Els representants dels 
Districtes que han realitzat o tenen previst realitzar activitats al territori les expliquen: 
 

• Districte 2:  

Taller de cocteleria, tallers infantils de circ, sopar de germanor i cinema a la fresca en la que van 
participar la major part dels veïns/es que viuen a la zona, aproximadament unes 100 persones. 

• Districte 4: 

“Fora Trastos, no ho llenço ho regalo”. Activitats organitzada entre barris disseminats del D4 (Can 
Palet de Vista Alegre, Les Martines i Vistalegre) i el D5 (Pinetons i El Molinot) consistent en 
l'intercanvi de trastos i conscienciació mediambiental amb esmorzar, tallers de jardí vertical i 
bosses de mà. L’activitat ha tingut molt bona acollida entre el veïnat i valoren poder tornar a repetir 
l’experiència el proper any i obrir-ho a la resta de barris. Ha estat una oportunitat per que entitats 
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veïnals de territoris disseminats de la ciutat s’hagin pogut conèixer entre elles i crear vincle entre 
territoris per a futures col·laboracions. 

• Districte 5:  

� Activitat de teatre, actuació musical i campionat de petanca al barri de Can 
Gonteres. 

� “Fora Trastos, no ho llenço ho regalo”  

� Nit d’Estrelles als Pinetons, observació del cel a la que van assistir una 
trentena de persones 

� Assessorament gestoria per el canvi de junta al Molinot. 

• Districte 6:  

� Dinamització infantil a la Plaça de la Font de l’Espardenyera 

• Districte 7:  

� Llibre adreçat a tots els veïns i veïnes dels barris del D7 per difondre el 
coneixement dels recursos del districte i treballar per l'estima i bon ús del 
barri. 

Un cop exposades les activitats, es dóna pas al tercer punt de l'ordre del dia, referent a l'Anella 
Verda.  

Es dóna pas a la presentació a càrrec del Servei de Medi ambient dels treballs que s’estan 
realitzant a l’Anella Verda i els previstos d’executar durant el 2022. (veure annex 1) 

Es va escollir aquest tema, per ser-ne comú a tots els territoris i començar a treballar aquests 
espais compartits. 

Es van tractar les particularitats dels diferents trams, sobre la comunicació entre ells i el seu 
manteniment i els perills que hi ha en determinats trams, especialment al pont de Can Gonteres i 
els tram cap a l’Hospital de Terrassa. 

Pel que fa las projectes que poden complementar l'Anella Verda es va preguntar sobre el Camí de 
la Pau  i es va preguntar si s'havia de demanar permís als propietaris, la resposta per part del 
servei de Medi Ambient és que sí, que és la Generalitat qui rep el projecte i l’aprova. El projecte 
del Camí de la Pau s’està redactant i s’ha d’enviar, és un projecte acabat que es troba pendent de 
permisos. 

Durant l'exposició també es van demanar millores per als barris disseminats ja que tenen molts 
visitants de fora i es va preguntar si està previst dotar de pressupost aquestes millores als barris, 
concretament al de Can Palet de Vistalegre ja que es considera un projecte important de ciutat. 

La Sra. Marga Rodríguez, de Medi Ambient, informa que el mes de gener es farà una trobada de 
la Taula de l'Anella Verda i que faran arribar la convocatòria per poder-hi participar i tractar els 
temes relacionats amb l'Anella Verda.  

Es passa al quart punt de l'ordre del dia i s'exposa la proposta de treball de la Taula ja que ha de 
ser un espai àgil i operatiu. Es proposa una organització en grups de treballs, per temàtiques 
d’interès:  
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- Seguretat i Protecció Civil 

- Activitats de dinamització 

- Medi ambient i residus 

- Mobilitat 

- Espais de participació i organització 

A partir d'aquest grups es treballaran les qüestions per avançar temes i fer posada en comú un 
cop es reuneixi la Taula. Aquests grups s’enviaran per correu electrònic i els membres de la Taula, 
podran participar en aquells grups que els resultin de més interès per als seus territoris en funció 
de les diferents temàtiques. 

Es dóna pas al cinquè punt de l'ordre del dia, precs i preguntes.  

El Sr. Raül Jiménez pregunta com es pot treballar de taula a taula. Proposa posar data de 
convocatòria aproximadament cada 3 mesos i proposa una comissió per treballar els requeriments 
a les companyies pel tema dels cablejats. 

El Sr. Angel Moreno informa que tenen aluminosi a les palosques de l'enllumenat de la 
urbanització de les torres de Can Parellada i que l'administració ha de fer cas. Comenta que hi ha 
cables a sobre de les cases amb el perill que comporta i que a la urbanització de Can Barata de 
Sant Quirze s'han soterrat. 

El Sr. Raül Jiménez explica que els bombers, la policia i l'ambulància l'altre dia es varen perdre 
mentre anaven a fer un servei. Proposa que facin practiques per conèixer els barris disseminats i 
no hi hagin aquests problemes. També va demanar si seria possible poder fer una campanya de 
sensibilització pels animals de companyia i acostar el servei de veterinari als barris disseminats. 
També demana saber quina és la inversió de l'IBI que reverteix als seus barris. 

La Sra. Joana Egea diu que tenen un problema amb la recollida de la poda i demana que es faci 
porta a porta. 

El Sr. Ángel Moreno manifesta que al seu barri tenen moltes rates a causa de la gran quantitat de 
brossa que hi ha fora dels contenidors. 

El Sr. José Luis Charles demana que per part de l'Ajuntament se'ls informi dels pros i els contres 
de estar a una taula o a un districte, el regidor contesta que hi haurà una de les comissions només 
per treballar aquest tema, també demana quan es posaran les càmeres als barris disseminats, el 
regidor respon que està prevista la seva instal·lació en el primer trimestre de 2022. 

El Sr. Manuel Ramírez, dels habitatges del MOPU diu que hi ha carrers que no tenen nom i 
demana que es pugui posar, Noel Duque respon que ho traslladaran a la Comissió de 
Nomenclàtor. 

La Sra. Mercè Martí, comunica que els contenidors de Can Parellada i Les Fonts s'han quedat 
petits. 

El Sr. Diego López informa que forma part del Comitè de Residus, el qual eleva la participació 
ciutadana en el tema dels residus. Diu que si hi ha alguna consulta la poden al correu de l'AV Can 
Palet de Vista Alegre. 
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Acords:  

- Enviar per correu electrònic les comissions per tal que els membres de la Taula es puguin 
afegir i treballar els temes relacionats de cara a la propera Taula. 

- Convocar la propera Taula en un termini de màxim 3 mesos.  

- Organitzar amb Protecció Civil, jornades de coneixement dels territoris disseminats als 
serveis d’emergències (bombers, ambulàncies...) 

- Contactar amb el col·legi de veterinaris per intentar conveniar visites als disseminats.  

- Proposar a la Comissió de Nomenclàtor posar nom al carrer dels habitatges del MOPU. 

- Traslladar a la Diputació l'arrengament del tram de 300m fosc i amb molt trànsit de la N-
150 (davant de l’Institut) cap a l’Hospital. 

  

 

 

 

 

 
 
 
 


